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  CONSELL ESCOLAR                                                                                                                                                                             MUNICIPAL                 
MUNICIPAL 

 
 

ACTA DEL PLE DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DEL DIA 12 DE 
DESEMBRE  DE 2023 
 

A la ciutat de Sabadell, el dia 12 de desembre de 2023, a les 6 de la tarda, es reuneix, 
amb convocatòria prèvia, el Ple del Consell a l’Escola Amadeu Vives, amb l’assistència 
de les persones següents: 
 
Vice-President 

Sr. Manuel Robles 

 

Vocals presents 
Sra. Àngels Acacio   Professorat centres concertats 

Sr. Ildefonso Cardo    Grup municipal PSC-PSOE 
Sra. Alba Castelltort  Professorat secundària pública 

Sra. Celia Cuevas  Mares/pares secundària pública 

Sra. Lidia Ferrer    Directora escoles bressol públiques 
Sr. Agustí Hurtado    Centres artístics municipals 
Sra. Conxita Lecina  Professorat primària pública 

Sra. Sabrina Malet  Alumnat pública 

Sra. Bego Molas    Titulars Escoles bressol privades  
Sra. Pilar Montolio    PAS centres concertats 
Sr. Albert Pol     Professorat primària pública 
Sra. Lydia Rocamora    Mares/pares centres concertats 
Sra. Raquel Sabater     Mares/pares primària pública 
Sr. Silvestre Tasa    Professorat sindicat USOC 
Sra. Isabel Valor    PAS centres públics 
 
Excusats 
Sr. Andreu Bou  Titulars centres concertats 

Sr. Pere Farrés    Grup municipal ERC 
Sra. Cristina Llistar  Titulars primària pública 

Sra. Mª Àngels Martínez   Directora primària pública  
Sra. Claudia Vidal  Alumnat concertada 

 

Altres assistents 
Sra. Isabel Carrillo  Secretària CEM 

Sra. Anna Salmerón  Cap del Servei d’Educació 

 
 
Els temes per tractar que figuren a l’ordre del dia són els següents: 
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ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Actuacions a les escoles per pal·liar els efectes del canvi climàtic 

3. Debat sobre l’ús del mòbil als centres educatius: recollida d’aportacions 

4. Altres informacions 

5. Torn obert de paraula 

 

El Vice-president dona la benvinguda al plenari  i fa un breu resum de l’ordre del dia i, 

més detalladament del projecte d’actuacions respecte al canvi climàtic que es licitarà 

durant l’any 2024 i es vol executar a partir de l’últim trimestre de l’any vinent. 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 

La secretària pregunta als assistents si hi ha alguna esmena a incorporar a l’acta, no 

havent-t’hi cap intervenció, es dona per aprovada l’acta de la sessió del 24 d’octubre  

de 2023. 

 

2. Actuacions a les escoles per pal·liar els efectes del canvi climàtic 

 

La Sra. Anna Salmerón explica el projecte que s’està duent a terme per tal de pal·liar 

els efectes del canvi climàtic als centres educatius. En primer lloc, els tècnics de 

l’Ajuntament van visitar tots els centres per tal d’avaluar les necessitats i estudiar 

diferents elements que poden influir en les mesures a prendre com ara l’arbrat 

existent, la tipologia de paviments dels patis, etc... En aquesta primera fase del 

projecte s’estan incorporant diversos elements en funció de les característiques del 

centre, principalment arbres, tendals i pèrgoles. S’han fet algunes proves pilot en 

alguns centres i es farà extensible a la resta de centres. 

Una assistent explica que s’ha fet prova pilot a l’escola Sant Julià incorporant arbrat i 

que els hi està donant problemes d’insectes. 

La Sra. Anna Salmerón explica que des de Jardineria s’estudia exhaustivament la 

proposta d’arbres per tal que siguin resistents, no provoquin al·lèrgies, no deixin anar 

fluids, no embrutin massa, etc.  

La Sra. Alba Castelltort reclama que, tot i que no sigui competència de l’Ajuntament, es 

tingui en compte també al instituts i es podrien incloure aquests tipus d’actuacions dins 

el programa Agenda XXI. 

El Sr. Manuel Robles  explica que està d’acord i que es va sol·licitar a l Serveis 

Territorials fer un conveni per a poder intervenir en aquests centres, però encara no ha 

rebut resposta. 

El Sr. Albert Pol pregunta si es podria demanar ajuda al consell comarcal del Vallès 

Occidental o alguna altra administració com la Diputació de Barcelona. 
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La Sra. Anna Salmeron explica que l’administració competent per dur a terme 

intervencions als centres de secundària és la Generalitat i que, de totes maneres, es 

traslladarà la petició al Consell comarcal a la propera reunió. 

 

3. Debat sobre l’ús del mòbil als centres educatius: recollida d’aportacions 

 

La Sra. Isabel Carrillo explica que la Generalitat de Catalunya ha fet pública una 

informació sobre la necessitat que tots els centres educatius regulin l’ús de dispositius 

mòbils i aquests acords han d’estar incorporats a les NOFC el proper curs 24-25. 

S’explica també que el Consell Escolar de Catalunya vol portar a terme un procés 

participatiu que acabi en la redacció d’unes recomanacions que es faran arribar als 

centres abans de final d’any. A partir d’aquesta proposta s’engegarà un procés 

participatiu amb tota la comunitat educativa que acabarà en l’aprovació pels diferents 

consells escolars de la normativa corresponent.   

S’exposen algunes dades d’un informe emès l’any 2019 pel Consell escolar de 

Catalunya en referència a aquest tema per tal de provocar debat entre els assistents. 

Algunes de les idees sorgides són: 

a. Cal valorar si la problemàtica que es genera per l’ús del mòbil és 

exclusivament dins el centre o també fora. 

b. És molt important la formació i l’acompanyament a les famílies que, en 

molts casos, desconeixen el control parental, limitacions de temps, etc. 

c. Llei de protecció de dades parla que als 14 anys els nens i nenes són 

“amos” de les seves dades i això entra en conflicte amb les restriccions 

dels pares/mares. 

d. Els docents també necessiten formació 

e. Els docents no poden assumir la gestió dels dispositius més enllà del 

centre, necessiten dels pares/mares. 

f. Cada centre educatiu haurà de decidir la seva línia educativa 

g. Quant a l’edat, preocupa a les escoles bressol l’ús abusiu que es dona 

en alguns infants de 0-3 anys 

h. Problemes de salut: vista, llenguatge, etc. 

i. Als cursos de l’ESO es considera que no hi ha necessitat de l’ús del 

mòbil, que únicament serveix com a distracció i quan no hi és, es 

provoca major cohesió i més joc. 

j. Es detecta que, en molt casos, els mòbils ´son font de conflictes. 

La Sra. Isabel Carrillo demana als assistents que durant el mes de gener facin arribar 

al consell escolar municipal propostes i/o documents relacionats amb aquests tema 

que puguin ser útils. 
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4. Altres informacions 

 
No hi ha d’altres informacions a compartir amb els membres del plenari. 

 

5. Torn obert de paraula 

 

La Sra. Isabel Valor pregunta per lla resolució del problema d’autobusos a l’Institut 

Castellarnau que es va parlar al plenari anterior. 

El Sr. Manuel Robles explica que es va fer una reunió amb tots els implicats (alumnes, 

direcció, TUS, ajuntament, etc.) i s’han fet ajustos en els horaris dels autobusos. 

La Sra. Alba Castelltort indica que a l’Institut Ca n’Oriac encara no s’ha fet la pintura de 

senyalització per a millorar la seguretat. 

El Sr. Manuel Robles explica que encara queden alguns centres educatius per acabar i 

s’estan revisant algunes incidències que han anat sorgint. 

Es pregunta per les actuacions d’amiant pendents. 

La Sra. Anna Salmerón explica que les actuacions que hi havia previstes per la 

Generalitat el passat estiu i que no es van poder fer, estan adjudicades i està previst 

fer durant el proper estiu 2024, ja que les escoles han d’estar buides. 

 

Atès que no hi ha cap altre tema a tractar, es dona per finalitzada la sessió a les 

19:30h hores del dia 12 de desembre de 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

Secretària      El Vice-president, 

Isabel Carrillo      Manuel Robles 
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